



恩泉谷宣道會

West Valley Christian Alliance Church

Church Activities 教會活動

Sunday Worship Services(English & Chinese) 英文及中文主日崇拜: 9:30AM

Children Worship & Bible Study classes 兒童崇拜及主日學: 9:30AM

Adult Sunday School classes 成人主日學: 11:00AM

Sunday Carpenter Fun Shop 主日木匠樂園: 11:00AM

Wednesday night Prayer Meeting 週三晚祈禱會: 7:30PM

Monday & Thursday Ping Pong Club 週一, 四乒乓球會: 9:30AM

1st & 3rd Saturday Line Dance Class 第 1,3 週六排舞班: 9:45AM

2nd & 4th Saturday U-Jam Class 第 2,4 週六健康舞班: 9:30AM

Saturday Tai Chi Class 週六太極班: 9:45AM

1st & 3rd Saturday Awana 第 1,3 週六 7:00PM

1st & 3rd Friday Fellowship 週五團契

Saturday Fellowships 週六團契

生命更新, 靈性復興

Be Transformed

& Transforming

Romans 羅馬書 12:1-2

Pastoral Staffs and Church Office 教牧同工及教會辦公室

Senior Pastor (Interim) 主任牧師(暫代): Rev. Wilfred Kong 江錦強牧師

408-439-0467 revwilfredkong@gmail.com

English Ministry Pastor 英語事工牧師: Rev. Jason (Jae) So 蘇在賢牧師

650-243-1770 jason.so@wv-cac.org

Assistant Pastor 助理傳道: Pastor Xuxuan (Lewis) Luo 羅旭旋傳道

408-244-9225 lewis.luo@wv-cac.org

Administrative Secretary 行政秘書: Betty Sung 宋家慧姊妹

408-244-9225 betty.sung@wv-cac.org

Church Address 教會地址: 3003 Moorpark Avenue, San Jose, CA 95128

408-244-9225 office@wv-cac.org

Website 網址: <http://www.westvalleyalliance.org>

Facebook 臉書群組: [facebook.com/wvcac](https://www.facebook.com/wvcac)

恩泉谷宣道會
West Valley Christian Alliance Church

3/3/2019 9:30am – 10:55am

聖餐的意義：是讓信徒記念主耶穌基督在十字架上的流血犧牲，願意過聖潔順服的生活與主聯合、與人合一，並殷勤作主工，等候主再來。歡迎凡信主及已接受水禮的基督徒一同參與。若你未信主或未接受水禮，請你暫時觀禮，我們祈求有一天你也能按照耶穌的吩咐來參與聖餐的儀式。

中文堂主日崇拜

襄禮：尹蔡韻鈿姊妹, 陳文基弟兄, 彭辛婉雯姊妹,

	本週(三月三日) 聯合聖餐崇拜	下週(三月十日)主日崇拜
證道	林錦銘牧師	羅旭旋傳道
翻譯	溫嘉穎弟兄	羅周倩姊妹
主席	胡顯宗弟兄	梅文俊弟兄
敬拜	梁智邦弟兄	彭駿榮弟兄
招待	楊寵光弟兄, 楊蔡綺琳姊妹	楊寵光弟兄, 楊蔡綺琳姊妹
影音	楊賴燕微姊妹, 陳文基弟兄	金佳穎姊妹, 王國良弟兄
國語翻譯	黃立彪弟兄	
茶點	馮顯微知姊妹	黃鏡頤姊妹

The meaning of Holy Communion:

Is to remember the sacrifice of Jesus Christ on the cross. We welcome all believers who have been baptized and are in good standing with your local church to participate with us. If you are not yet a believer or have not been baptized, please let the bread and the cup pass. It is our prayer that you will confess Christ as your Lord and Savior and join us in communion next time.

Sunday Worship Helpers

Communion Stewards: Emily Yin, Bodin Chan, Carsya Pang

	Mar 3 rd Holy Communion Combined Worship	Mar 10 th English Worship
Sermon	Rev. Clement Lam	Rev. Jason So
Interpreter	Carey Wan	
Presider	Arthur Woo	Arthur Woo
Praise	Dennis Leung	Rev. Jason So
Usher	Stephen & Yee Lam Yeung	Lewis Siu
Audio/Visual	Bodin Chan, Nancy Young	Bodin Chan
Refreshment	Wendy Gu	Alice Kearns

Praise 敬拜讚美.....Dennis Leung 梁智邦弟兄

Pastoral Prayer 牧禱.....Rev. Jason 蘇在賢牧師
Pastor Luo 羅旭旋傳道

Sermon 證道:Rev. Lam 林錦銘牧師
Interpreter: Carey Wan 溫嘉穎弟兄

Life Worth Living 活得更更有價值

Luke 路加福音 9:23-27

Holy Communion 聖餐.....Rev. Lam 林錦銘牧師

Praise 唱詩: *Amazing Grace* 《奇異恩典》

Welcome 歡迎..... Arthur Woo 胡顯宗弟兄

Offering & Announcement 奉獻/報告..... Arthur Woo 胡顯宗弟兄

Benediction 祝福.....Rev. Lam 林錦銘牧師

恩泉谷宣道會
《3/3/2019 家事分享》

感謝神帶領林錦銘牧師在我們當中證道，願神祝福他。

教會 2019 年主題為“**生命更新，靈性復興**”羅馬書十二 1-2 節，請為教會各事工及弟兄姊妹靈命成長禱告。

感謝神，教會將於 3/17 日(主日) 舉行主任牧師朱秋原牧師的就職典禮，歡迎弟兄姊妹參加。

全教會歡迎午餐將於 3/17 日(主日)中午 12:15 在 Social Hall 舉行，我們將歡迎朱秋原牧師、師母就職，歡迎弟兄姊妹參加，餐券：成人(12 歲以上) \$8.00，小童(4-11 歲) \$5.00，4 歲以下免費，請與 Betty Sung 姊妹登記。

提名委員會選舉將於下主日(3/10) 舉行，請為選舉禱告。

兒童崇拜將於今天早上 9:30 開始在 Social Hall 舉行，請家長帶你的小孩子參加。

兒童事工將於 3/16 日(週六) 晚上 7:00-9:00 舉行親子講座，主題為“**Well Prepared Parents**” 講員為 Tae Yoon 牧師 (英語主講)，歡迎邀請朋友參加，詳情請與蘇師母聯絡。(備嬰孩照顧)

夏令時間將於下主日(3/10)凌晨開始，請弟兄姊妹本週六(3/9)睡前把時鐘撥快一小時。

木匠樂園今天在 13 號課室有“電影欣賞”時間，歡迎小朋友參加。

BASS Convention 灣區主日學聯會於本週四至週六(3/7 - 3/9) 在 Castro Valley 市舉行，本教會已登記，編號為 **HZCMB**，歡迎弟兄姊妹參加，詳情請與 Esther 師母聯絡，各講座詳情請上 www.bassconvention.org 查詢。

「**分享神的愛**」，教會將於 3/23 日 (週六)下午在 Sunnyvale 市協辦社區服務日，我們將服事社區內低收入家庭及街友提供晚餐及帶領敬拜。我們邀請弟兄姊妹一起參加，詳情請與 Vincent Wong 弟兄聯絡 vincentw2000@gmail.com。

每月第一個週三晚將有聯合祈禱會，一起為教會各事工禱告，本週三 (3/6) 晚 7:30-8:30 在副堂舉行，由 Bodin Chan 弟兄帶領，鼓勵弟兄姊妹參加。

U-Jam 健康舞班將於三月份及四月份**免費**參加，時間為第二及第四個週六早上 9:30 在副堂舉行，鼓勵弟兄姊妹邀請朋友一起參加。

W V C A C
3/3/2019 Announcement

Thanks God we have Rev. Clement Lam as our guest speaker today. May God bless him.

2019 Church Theme is “**Be Transformed & Transforming**” Romans 12:1-2. Please pray for our church ministries and spiritual growth of our brothers and sisters.

Praise the Lord, We will have the Installation Ceremony for our Sr. Pastor, Rev. Philip Chu on Mar 17th Combined Sunday. Welcome everybody to join.

All Church Welcome Luncheon will be held on 3/17 (Sunday) 12:15pm at Social Hall. We will celebrate the Installation of our Sr. Pastor, Rev. Philip Chu and Frieda C-Mo, welcome everybody to join. Cost: Adult (age 12up) \$8.00, children (age4-11) \$5.00, age 4 and under is FREE. Please register with Betty Sung.

Nominating Committee Election will be held next Sunday (March 10th) Sunday. Please pray for the election.

Sunday Children's Worship Service starts today 9:30am at Social Hall. Parents please drop off your children at 9:30am.

Daylight Saving will begin on Mar 10th (next Sunday) morning. Please adjust your clock an hour ahead before you go to bed this Sat night (3/9).

Parenting Workshop will be held on Mar 16th (Sat) 7:00pm-9:00pm at church. Topic will be “Well Prepared Parents”, speaker will be Pastor Tae Yoon. Childcare will be provided. Please register with Esther So.

Carpenter Fun Shop will have “Movie” time at Room 13 today, welcome all kids to join.

BASS Convention, Mar 7th – 9th (this Thur-Sat) at Castro Valley Church. Our Church has already registered. WVCAC Express code is **HZCMB**. Please take advantage of this. Workshops and details please refer to www.bassconvention.org.

“Volunteering @ The Refuge”, March 23rd (Sat) afternoon. We'll have an Outreach Activity in City of Sunnyvale to serve the low income families and homeless in our community. We will be serving food and leading worship. Encourage everybody to participate. Please contact Vincent Wong for more details vincentw2000@gmail.com.

Joint Prayer Meeting on this Wed night (3/6) 7:30pm-8:30pm at Social Hall and will be led by Bodin Chan. Encourage everybody to come and pray for our church ministries.

U-Jam will be **FREE** for the whole month of March and April. Encourage to invite friends to come and have fun. U-Jam time is 2nd and 4th Saturday 9:30am at Social Hall.